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Årsmötesprotokoll från den 11 juni 2023  

1. Mötet öppnas och dagordningen fastställs 

Årsmötet öppnades av ordförande Karl Mårtensson och dagordningen fastställdes. 

 

2. Röstlängden fastställs 

Röstlängden fastställdes. Enligt närvarolistan deltog kolonister från 30 lotter. 

 

3. Val av ordförande och protokollförare för mötet 

Styrelsens ordförande Karl Mårtensson valdes till mötesordförande och styrelsens 

sekreterare Britta Anfast valdes till protokollförare. 

 

4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare 

Anna Neuhauser och Nina Björk valdes till protokolljusterare tillika rösträknare. 

 

5. Fråga om kallelsen behörigen skett 

Kallelsen som skickades ut 21:e april och kompletterades med handlingar 5:e juni 

ansågs behörigen ha skett. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Årsberättelsen lästes upp, den finns även tillgänglig på föreningens hemsida, 

https://www.sanktmanslyckan.se/. Årsberättelsen läggs till handlingarna. 

 

7. Ekonomisk redovisning 

Kassör Jenny Hallström läste upp och förklarade den ekonomiska redovisningen.  

Ekonomisk redovisning för Koloniföreningen S:t Månslyckan 2022 bifogas. 

 

- Utgifterna har varit större än vad som planerades i budgeten på grund av arbetet 

med att installera el i förrådsboden.  

- Inkomsterna var lägre på grund av färre paviljongbokningar samt mindre intäkter 

från höstfesten.  

Styrelsen fick frågan om elkostnaden har höjts då elpriserna har stigit. Det har den 

och i nya budgetförslaget har posten höjts till 6 000:- . 

El används i toaletthuset, varmvattenberedaren samt till förrådsboden. 

Styrelsen fick frågan om föreningens pengar är placerade på ett konto med god 

ränta. I nuläget är det inte så, men eventuellt att en del av föreningens pengar kan 

sättas in på ett annat konto med bättre ränta. Styrelsen kollar upp detta med banken. 

 

https://www.sanktmanslyckan.se/
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8. Revisorernas berättelse 

Granskningen visar att den ekonomiska redovisningen är skött med omsorg och 

styrkt med underlag. Revisorn tillstyrker full ansvarsfrihet för styrelsen för 2022. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

10. Behandling av motioner och förslag 

Inga motioner har inkommit.  

 

11. Fastställande av avgifter 

Sedan 2017 är avgiften 400 kr per år/lott och kommer fortsätta att vara det även 

under 2023/2024 då föreningen inte ser något behov av att höja den. 

 

Budgetförslag för 2023 och föreningens nya underhållsbudget bifogas. 

 

Förslag på att köpa in en kompostkvarn/flistugg nu när vi har el i förrådsboden. 

Styrelsen undersöker detta. 

 

Mötet godkände budgetförslaget för 2023 och tyckte att underhållsbudget var bra. 

 

12. Beslut om arvode för styrelse och tjänstemän 

Styrelsen är för sitt arbete budgeterade 3 000:- till mat och fika under 

verksamhetsåret.  

 

13. Val av föreningens ordförande, övriga styrelseledamöter och suppleanter enligt 

§ 5 i stadgarna 

Valberedningens Markus Olsson meddelar att det endast är Arvid Gunnarsson vars 

post fortsätter löpa under nya verksamhetsåret. Alla andra poster ska väljas in och 

alla i nuvarande styrelse ställer upp på omval på två år. Suppleant Leif Svensson har 

tidigare lämnat sin post och om någon annan vill träda in som i den rollen går det bra 

att kontakta styrelsen i efterhand (ingen på årsmötet meddelade sitt intresse). 

 

Den nya styrelsen som valdes in av årsmötet ser ut som följer: 

Ordförande 

Karl Mårtensson (koloni 5) – två år genom omval 

Ledamöter 

Maud Andersson (koloni 37) – två år genom omval 

Britta Anfast (koloni 19) – två år genom omval 

Arvid Gunnarsson (koloni 83-84) – ett år kvar 

Jenny Hallström (koloni 47) – två år genom omval 

Lasse Nilsson (koloni 56) – två år genom omval 

Suppleanter 

Anna Jakobsson (koloni 29) – två år genom omval 
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14. Val av revisor och revisorssuppleant 

Kristina Nielsen Jerneck och Anna Neuhauser valdes in som revisor, respektive 

revisorssuppleant på två år. 

 

15. Val av valberedning 

Elisabeth Franzén sitter kvar ett år till och Markus Olsson valdes in på omval på en 

tvåårsperiod.  

 

16. Övriga val 

Paviljongansvarig: Maud Andersson fortsätter med detta ansvar. 

Flaggansvarig: Anna Castensson och Inga-Stina Johansson fortsätter vara ansvariga 

för flaggning.  

Fruktpressansvarig: Maud Andersson tar över ansvaret för fruktpressen. 

 

17. Övriga ärenden 

a) Information från LKC och kommunen. 
 
Det har påbörjats med en likvärdig inspektion/översyn på alla koloniområden 
(översynsrunda). Kommunen klarar inte att själva att ha en kontinuerlig tillsyn, 
men vill ha underlag från respektive förening om exempelvis uppsägningar på 
grund av misskötsel skulle bli aktuellt. Tanken med likvärdig inspektion/översyn är 
också att främja god trivsel och säkerhet på områdena. Kommunen kommer ha 
ett uppföljande möte med styrelsen under hösten och utvärdering av 
användningen av mallen kommer att ske. 
 
På senaste tiden har det uppstått ett problem med råttor på koloniområdena i 
Lund, även på S:t Månslyckan. Alla medlemmar ska rapportera till styrelsen vid 
råttproblem. Kommunen har sagt att de ska ta tag i problemet på något sätt. 
Viktigt att inte lämna några matrester på kolonierna. Fångade, döda, råttor ska 
slängas välpaketerade i restavfallet. 
 
Låsen på alla koloniområden ska bytas ut (toaletter och grindar). Låsbytet har 
färdigställts på Öster 1 för en kostnad på 54 000:- och vi har nu fått deras bästa 
låscylindrar så länge. Framöver kommer vi kolonister inte kunna komma in på de 
andra koloniområdena, vilket några på årsmötet tycker är bra och några tycker är 
tråkigt. S:t Månslyckan kommer få helt nya lås något år framöver och då lämnas 
tre nycklar per kolonist. Frågan ställs om kostnaden för låsbyten kommer höja 
medlemsavgifterna. Det är inget som kommunen meddelat, utan snarare att detta 
nu är prioriterat istället för stenmjölet till gångarna som tidigare varit på tal. 
Kommunen kommer få högre kostnad från och med 2025 då alla kolonitoaletter 
ska kopplas på det kommunala avloppet. Detta kommer bli en stor utgift för 
kommunen och de kommer titta på vilka områden som har mest tömningar och 
börja med arbetet där behovet är störst. 

 
b) Datum för höstfest – 18 september 

 
Datum för årets höstfest är satt till 17 september.  
Styrelsen vill gärna ha in nya personer i kommittén, det är bara att höra av sig.  
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Övrigt 
 

Frågan om källsortering kom upp och det är något som kan tas upp på LKC-möte att 
vi vill att det ska finnas på alla områden. 
 
Det önskas framöver mer information om när container hyrs in, då några missat den i 
år. Alla uppmanas även att tänka till om saker verkligen ska slängas eller om de 
kanske kan få en ny ägare. Det finns ett intresse för att byta saker och växter och 
förslag ges på att sätta upp post-it på anslagstavlan eller skriva på Facebook. 
 
Vissa tycker att det är tråkigt att det cyklas på området. I ordningsreglerna står det att 
man får cykla i lugn takt, men tänk på att visa hänsyn. 
 
Kommunen kommer göra en biologisk mångfald-utredning där de vill komma in på 
fem lotter vid tre tillfällen.  
 

18. Ordförande förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

_______________________  ________________________ 

 

Karl Mårtensson   Britta Anfast 

 

 

Justeras 

 

 

________________________                                 __________________________ 

 

Anna Neuhauser                                                      Nina Björk 


